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1. Product  Introduction 
 
 

Simple, stylish and compact, the AH321 is the USB flash drive tailored for anyone in needs 

of easy-to-use digital storage. Its pen cap design can easily solve the USB cap-lost problem. 

Inheriting the light, refined and stylish features of previous generation products, the AH321 adopts 

the glossy claret-red enclosure with white trimming strip that brings out the unique, elegant style. In 

addition to its chic look, the AH321 also features the innovative no loss cap design concept 

developed by Apacer for its flash drive series. Simply snap onto the flash drive when using it, and 

searching for lost caps will be a thing of the past.  

  

In the digital age, digital data storage has become a new basic need for everyone. We all need a 

convenient USB flash drive to carry our digital files. The AH321 brings users not only a 

distinguished urban fashion style but also the easy portability. The minimalist design of AH321 

works as a perfectly matched accessory whether you use it with distinctive strap or clip it to your 

keychain. The AH321 comes in a flexible range of memory configurations from 2GB to 32GB.   

With convenience and style, AH321 is simply the best USB flash drive for every computer user!  

 

 

2. Product Features 
 
 
� Simple and Stylish 
 
� No loss cap design 
 
� Strap hole makes it easy to carry 

 
� Capacity support up to 32GB 
�  
� RoHS Compliant 
 
 
 

 



 

 

 

 
3. Specifications 
 
 
 

Specifications 
Interface  High-speed USB 2.0 certified, backwards compatible 

with USB 1.1 
Power supply  USB bus powered  

No external power required  
Operating Systems 
Supported  

Windows XP/7/8, Mac OS 10.4.x and Linux 2.6.x or 
above  

Capacity  2GB~ 32GB 
Operating Temperature  0° C to +70° C  (32° F to 158° F)  

Storage Temperature  -20° C to +70° C (-4° F to +158° F)  

Dimensions  (L) 60.8 x (W) 18.8 x (H) 8 mm  

Weight  8g 

 
 
 
 

4. Physical Dimension 
 

   
 
 



 

 

5. Revision History 
 

Revision No History Date Remarks 

1.4 Revise temperature July. 2
nd

, 2015  

    

    

 

 



 

 

 

Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 
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